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Město Pohořelice 
 

Zápis 

z 9. schůze rady města konané dne 18.2.2015 

 

Účast: Ing. Svoboda, Petr Hemala, Aleš Saitl, Ing. Kudrna, Mgr. Rouzek, Mgr. Janičatová, 

tajemník Mgr. Kejík, LLM. a zapisovatelka Mgr. Babčanová 

Omluven: Bc. Novák, DiS.,  

Zahájení: 13:00 hodin  

  

Schůzi rady města (dále jen RM) řádně svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. Svoboda.  

Starosta následně přítomným členům RM předložil návrh programu, o kterém nechal hlasovat. 

V době zahájení zasedání rady přítomno 5 členů RM. 

 

Zahájení:   

Usnesení č. 1/9/15: RM schvaluje program schůze v tomto znění:  

1. Zahájení 

2. Kontrola úkolů 

3. Interpelace členů rady 

4. Bytové záležitosti 

5. Návrh rozpočtu města na rok 2015 

6. Žádosti 

7. Různé 

8. Závěr 

Výsledek hlasování: 5 pro   

 

 

ad 2) Kontrola úkolů 

 

Usnesení č. 2/112/14 (úkol) – trvá. RM ukládá úkol nechat zpracovat od projektanta návrh 

nespalitelného oplocení na části parcely města, sloužící jako únikový východ z kina, výměnu 

přípojky splaškové kanalizace, návrh řešení odvodu dešťových vod z pozemku a budov. O 

žádosti pana … bude rozhodnuto později.  

Výsledek hlasování: 4 pro Z: Bc. Dvořák, KT 

  

Úkol – splněn. Prověřit možnost rozšíření stávajícího hřbitova na ul. Vídeňská z hlediska ÚPD 

města. Z: Bravenec, OÚPSÚ 

Starosta předložil grafický návrh rozšíření hřbitova. Ing. Kudrna navrhl shrnout navezenou 

hlínu za hřbitovem a pozemek oplotit. S náklady na tuto akci počítat v rozpočtu města.  

 

Tajemník předložil kalkulaci na pořízení dalších emailových adres s doménou Pohořelice pro 

radní, příp. zastupitele.  

Saitl – navrhl zřídit oficiální emailovou adresu pro Pohořelické listy – 

pohorelickelisty@pohorelice.cz. Radní s návrhem souhlasili. Zajistí: ing. Petr Procházka, 

informatik 

 

ad 3) Interpelace členů rady  

 

Saitl – požádal oslovit Telecom, aby zajistil opravu pozemku na ul. Znojemské před jejich 

budovou, kde je propadlá dlažba a drží se tam voda. Z: Ing. Stejskal, investice KT 

- Dotaz, kdo se stará o hlavní cesty ve městě – u mostu přes Starou řeku jsou v živičné 

vozovce trhliny po obou stranách.  

mailto:pohorelickelisty@pohorelice.cz
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- Chodník v parku – myslí si, že byla zvolena špatná technologie a oprava by měla být 

provedena v rámci reklamace (starosta – chodníky procházel s Ing. Zlatuškou a panem 

Urbánkem z Komabu, dohodli se, že v březnu bude provedena oprava rozrušením horní 

vrstvy a jejím opětovným promícháním a následným zhutněním). K tématu proběhla 

diskuse radních. Hemala doporučil odkrýt a opravit vrstvu max. do 5 cm, kvůli větším  

kamenům v podloží, které by se mohly do vrchní vrstvy namíchat.   

- Vrátil se k poplatku za zábor veřejného prostranství – myslí si, že se nevybírá důsledně. 

Starosta přizval strážníky MP, radní se informovali, od koho a kolik vybírají poplatek ve  

městě. Dle sdělení strážníků je poplatek vybírán denně, majitel stánku na tržnici má 

nájemní smlouvu s městem, poplatek se nevybírá. Dále se diskutovalo o parkovacích 

místech ve městě.  

Hemala – požádal o uvádění přesné výměry za zábor veřejného prostranství v pokladních 

dokladech.  

 

(přišla Mgr. Janičatová, 13:45 hod., počet členů 6) 

 

Mgr. Rouzek – zda se plánuje výsadba záhonků ve městě – navrhl vysázet např. šípkové růže, 

zlatý déšť. Požádal o předložení návrhu vhodných míst – např. zelený pruh od kina po 

křižovatku k Tescu aj. 

A.Saitl – požádal o úklid nepořádku kolem Staré Radnice (zlomky polystyrenu, igelit). 

Mgr. Janičatová – požádala umístit lavičky před domy na ul. Brněnská naproti Radnici, 

upozornila na velký nepořádek u marketu Coopu. 

P. Hemala – uklidit ořezy ze stromů na ul. Znojemské. 

Ing. Kudrna – dosypat prosívku na cestě do Velkého Dvora od ul. Na Hrázkách. Dozvěděl se, 

že školní jídelna bude vařit z polotovarů, budou propuštěné kuchařky a vaření bude zajišťovat 

soukromá firma. Co je na tom pravdy. Starosta prověřil stav telefonicky u ředitele ZŠ – v úterý 

17.2. byla porada s pracovníky školní kuchyně o návrhu fi Skolarest na zajištění vaření jejich 

firmou, při převzetí zaměstnanců . Podle vyjádření pracovníků šk. kuchyně nechtějí současný 

stav měnit. Ředitel o změně způsobu zajištění stravování tedy neuvažuje. 

 

 

ad 4) Bytové záležitosti 

 

K tomuto bodu byla přizvána paní Plchová, správa bytů FO. 

 

Paní Plchová předložila seznam dlužníků nájemného v obecních bytech. Radní se zabývali 

problémem vymáhání dlužného nájemného.  

Mgr. Rouzek navrhl zvolit jednotný postup u stejných případů. Saitl navrhl vysouzené dluhy 

odprodat jako pohledávku města.  

Usnesení č. 2/9/15: RM doporučuje prodej bytu Velký Dvůr čp. 687 s pohledávkou za p. 

…, doporučuje odprodat pohledávku za paní …, navrhuje ZM odpis pohledávky za … … 

a …, ukládá u dlužníka … spojit se s jeho zaměstnavatelem a usilovat o postupnou 

úhradu dlužného nájemného.  RM se za půl roku k seznamu dlužníků vrátí.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Volný byt Znojemská 2+kk 

Usnesení č. 3/9/15: RM schvaluje přidělení bytu 2+kk paní …, …, jako náhradníka …, …, 

Pohořelice.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Žádost paní …o schválení podnájmu k bytu Znojemská 1099 pro pana … a paní …. 

Usnesení č. 4/9/15: RM schvaluje podnájem k bytu Znojemská 1099 paní … pro pana … a 

paní ….  
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Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO  

 

Žádost pana … o pronájem posilovny ve Smolíně, v současné době v pronájmu p. … a …. 

Záměr pronájmu byl zveřejněn v době 30.1.-14.2.2015. 

Usnesení č. 5/9/15: RM schvaluje pronájem posilovny ve Smolíně panu …, bytem …, za 

stávajících podmínek od 1.3.2015. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Žádost o bezplatný pronájem nebytových prostor Šumická 727 pro hudební zkoušky skupiny 

Máščasband. Jedná se o bývalou učebnu proti vstupním dveřím, plocha 34 m
2
. 

Usnesení č. 6/9/15: RM schvaluje zápůjčku nebytových prostor Šumická 727 o výměře  34 

m
2
 Pohořelice pro hudební zkoušky skupiny Máščasband za podmínky, že bude 

v zapůjčených prostorách udržovat pořádek.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Nesouhlas vedení GE Money Bank s valorizací nájmu v prostorách Brněnská 120. 

Usnesení č. 7/9/15: RM bere na vědomí nesouhlas vedení GE Money Bank s valorizací 

nájmu v prostorách Brněnská 120 a trvá na dodržení podmínek nájemní smlouvy.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Žádost firmy Zajíc-Zborovský, Stará Obec 381, Pohořelice o ukončení nájmu reklamní plochy 

na domě čp. 197 Hybešova.   

Usnesení č. 8/9/15: RM schvaluje ukončení nájmu reklamní plochy na domě čp. 197 

Hybešova k 30.4.2015 firmě Zajíc-Zborovský, Stará Obec 381, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Plchová, FO 

 

Starosta podal informaci o návštěvě části nájemníků v domě Znojemská čp. 546 a 860. Diskuse 

s nájemníky a prohlídka bytů bude pokračovat příští týden. 

Plchová podala informaci o podaných přihláškách na prodej bytů určených do dražby. 

 

Prezentace MAS Podbrněnsko 

Do jednání rady byli přizváni zástupci MAS Podbrněnsko – Ing. Kohútová, Mgr. Braun. 

Ing. Kohútová seznámila v krátkosti s objemem získaných dotací na regionálním rozvoji. Dále 

seznámila radní s projektem Svazu měst a obcí ČR (SMO) „Obce sobě – podpora meziobecní 

spolupráce“ a vysvětlila jeho podstatu. Zdůraznila práci týmu, která je hrazena z dotace SMO. 

Město se také stalo součástí Brněnské aglomerace, což znamená, že se město bude moci 

ucházet o dotace v rámci této oblasti. Informovala o dosavadní činnosti MAS Podbrněnsko. 

V současné době pracují na získání certifikace MAS, která umožní v budoucnu administrovat 

rozdělování vymezených dotací do území zapojených obcí (region 32 obcí Pohořelicka a 

Židlochovicka) a blíže o tom pohovořila. 

Radní se dotazovali, jak a v jaké výši jednotlivé subjekty mohou dotace žádat a získat.  

Saitl – dotaz, jestli lze dotace využít např. na větší projekty v rámci spolufinancování více 

subjekty (Braun – je možné.) 

Starosta upozornil, že čerpat mohou nejen obce, ale i soukromé subjekty, spolky apod.  

Radní dostali od Ing. Kohútové přehled dotačních titulů, o které lze prostřednictvím MAS 

žádat.  

Mgr. Braun a Ing. Kohútová hovořili o dalším vývoji MAS a předložili žádost o souhlas města 

s využitím prostor pro MAS Podbrněnsko na adrese Brněnská 2, Pohořelice.   

Saitl se dotázal na personální propojení MAS a města.  

Usnesení č. 10/9/15: RM souhlasí se zřízením sídla MAS Podbrněnsko na adrese Brněnská 

2, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 4 pro, 2 proti. Z: Ing. Kohútová, KT 
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Starosta předložil žádost Svazu měst a obcí o zapojení města do prodloužení projektu SMO o 4 

měsíce. 

Usnesení č. 11/9/15: RM schvaluje zapojení města do prodloužení projektu Svazu měst a 

obcí o 4 měsíce.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Kohútová, KT 

 

 

ad 5) Návrh rozpočtu města na rok 2015 

 

Návrh rozpočtu dostali radní v písemné podobě. Součástí uvažovaných příjmů rozpočtu je i 

příjem z prodeje pozemků firmě SM Building vyplývající z předkupního práva. 

Usnesení č. 12/9/15: RM doporučuje schválit návrh rozpočtu města na rok 2015. Návrh 

postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Návrh veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města.  

Usnesení 13/9/15: RM doporučuje schválit veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace 

z rozpočtu města a postupuje návrh do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Dotace místním spolkům z rozpočtu města 

Usnesení č. 14/9/15: RM ukládá upozornit spolky a organizace, které dosud nedodaly 

vyúčtování dotace z rozpočtu města za rok 2014, že do doby vypořádání s nimi nebude 

uzavřena veřejnoprávní smlouva na rok 2015 o poskytnutí finanční podpory. Termín pro 

dodání chybějících dokladů byl stanoven do 31.3.2015.   

Výsledky hlasování: 6 pro Z: Ing. Forýtková, FO 

 

ad 6)  Žádosti 

 

Žádost ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35, o schválení odpisového plánu, čerpání mzdových 

prostředků z provozního rozpočtu, udělení souhlasu pro přijímání peněžitých darů, čerpání 

rezervního fondu, převedení provozních prostředků do investičních ve výši 250.000 Kč (na 

pořízení wifi sítě v objektech školy) dle žádosti. 

Usnesení č. 15/9/15: RM schvaluje odpisový plán pro rok 2015 ZŠ a MŠ Pohořelice, 

Dlouhá 35. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT  

 

Usnesení č. 16/9/15: RM schvaluje čerpání mzdových prostředků z provozního rozpočtu 

dle žádosti ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Usnesení č. 17/9/15: RM schvaluje udělení souhlasu pro přijímání peněžitých darů 

určených i neurčených. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT  

 

Usnesení č. 18/9/15: RM schvaluje čerpání rezervního fondu ve výši 11.449,45 Kč dle 

žádosti ZŠ a MŠ Pohořelice, Dlouhá 35. 

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Z: Ing. Mlýnková, KT 

 

Usnesení č. 19/9/15: RM schvaluje převedení částky 250.000 Kč z provozních prostředků 

do investičních z důvodu financování vytvoření wifi sítě v budovách školy dle žádosti ZŠ a 

MŠ Pohořelice, Dlouhá 35. 
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Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT  

 

Žádost Zdravotní pojišťovny MVČR o pronájem prostranství na nám. Svobody o rozloze cca 9 

m
2
 za účelem její prezentace dne 13.4.2015 od 10 do 15 hodin.  

 Usnesení č. 20/9/15: RM schvaluje zábor veřejného prostranství na nám. Svobody dne 

13.4.2015 v době od 10 do 15 hodin za částku 450 Kč za účelem prezentace Zdravotní 

pojišťovny MV ČR.  

Výsledek hlasování: 6 pro  Z: Ing. Šútovská, FO  

 

Žádost ABK 99 s.r.o., Komenského 259, Pohořelice o udělení výjimky z OZV 1/2011 pro 

pořádání akce Den otevřených dveří s kulturním programem dne 15.5.2015 od 16:00 do 01:00 

hodin v areálu firmy.  

Usnesení č. 21/9/15: RM schvaluje udělení výjimky z OZV 1/2011 pro pořádání akce Den 

otevřených dveří s kulturním programem dne 15.5.2015 od 16:00 do 01:00 hodin v areálu 

firmy ABK 99, s.r.o.,, Komenského 259, Pohořelice.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 2 proti Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost …, …, Pohořelice o udělení výjimky z OZV 1/2011 pro pořádání pravidelných akcí 

s reprodukovanou hudbou ve dnech pátek – sobota od 21:00 do 04:00 hodin v Club Parku, 

Tyršova 560, Pohořelice. 

Usnesení č. 22/9/15: RM schvaluje udělení výjimky z OZV 1/2011 pro pořádání 

pravidelných akcí s reprodukovanou hudbou ve dnech pátek – sobota od 21:00 do 04:00 

hodin v Club Parku, Tyršova 560, Pohořelice. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Žádost manželů …, …, Pohořelice o dlouhodobý pronájem pozemku p. č. 7484 v k. ú. 

Pohořelice nad Jihlavou o rozloze 173 m2.  

Usnesení č. 23/9/15: RM ukládá vyzvat žadatele manžele … …, Pohořelice o písemné 

sdělení o budoucím využití pozemku p. č. 7484 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou a 

k odstranění stávajících unimo buňek na pozemku do 31.3.2015. Manželé … budou 

pozváni na jednání rady. Poté se RM k jejich žádosti o pronájem uvedeného pozemku 

vrátí. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Žádost manželů …, …, Pohořelice o odprodej pozemku p. č. 2434/5 o výměře 11 m2 a p. 

č.3434/8 o výměře 4m2 pod jejich domem a garáží. 

Usnesení č. 24/9/15: RM odkládá žádost manželů …, …, Pohořelice o odprodej pozemku 

p. č. 2434/5 o výměře 11 m2 a p. č.3434/8 o výměře 4m2 pod jejich domem a garáží. 

Nejdříve bude prověřen skutečný stav hranice pozemků a provede se jejich zarovnání.    

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta  

 

Bezúplatný převod pozemků od ČR-ÚZSVM 

Usnesení č. 25/9/15: RM doporučuje schválit smlouvu o bezúplatném převodu 

vlastnického práva k nemovitým věcem č. UZSVM/BBV/720/2015-BBVM, a to pozemků 

parc.  č. 1634/5, 1634/7 a 1636/1 v obci Pohořelice a k.ú. Pohořelice nad Jihlavou 

z vlastnictví České republiky do vlastnictví města Pohořelice. Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Žádost TJ Sokol Pohořelice o převod části poskytnuté dotace ve výši 23.000 Kč. 

Usnesení č. 26/9/15: RM doporučuje schválit převod části poskytnuté dotace z rozpočtu 

města na rok 2014 pro TJ Sokol Pohořelice ve výši 23.000 Kč do roku 2015. Návrh 

postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 
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Žádost TJ Sokol Pohořelice o převod části poskytnuté dotace ve výši 7.000 Kč. 

Usnesení č. 27/9/15: RM doporučuje schválit převod části poskytnuté dotace z rozpočtu 

města na rok 2014 TJ Sokol Pohořelice, oddíl biliardu, ve výši 7.000 Kč do roku 2015. 

Návrh postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Žádost obce Vranovice o uzavření veřejnoprávní smlouvy na výkon agendy Sociálně právní 

ochrany dětí. 

Usnesení č. 28/9/15: RM nedoporučuje uzavření veřejnoprávní smlouvy na výkon agendy 

Sociálně právní ochrany dětí pro obec Vranovice. Žádost Vranovic postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

ad 6) Různé 
 

Demolice márnice na hřbitově v Nové Vsi 

Usnesení č. 29/9/15: RM doporučuje schválit demolici zděného objektu (márnice) bez 

č.p./č.e. na pozemku města p. č. 3232 v k. ú. Nová Ves u Pohořelic tak, aby zůstal 

zachován roh obvodové zdi hřbitova. Odbor investic zajistí potřebné kroky. Návrh 

postupuje do ZM.  

Výsledek hlasování: 4 pro, 2 proti Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Smlouva o zřízení věcného břemene č. HO-014330031601/001 pro akci Pohořelice, náměstí, 

VO město za jednorázovou náhradu 1000 Kč bez DPH pro E.ON Distribuce, a.s. 

Usnesení č. 30/9/15: RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene č. HO-

014330031601/001 pro akci „Pohořelice, náměstí, VO, město“ za jednorázovou náhradu  

1000 Kč bez DPH pro E.ON Distribuce, a.s. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Smlouva o zřízení věcného břemene pro RWE GasNet, s.r.o. Klíšská 940, Ústí nad Labem a 

pro Ing. Čecha na akci „plynovodní přípojka k rodinnému domu čp. 1619 Pohořelice“ za 

jednorázovou náhradu 1000 Kč bez DPH. 

Usnesení č. 31/9/15: RM schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene pro RWE GasNet, 

s.r.o. Klíšská 940, Ústí nad Labem a Ing. Čecha, Zahradní 1241, Pohořelice na akci 

„plynovodní přípojka k rodinnému domu čp. 1619 Pohořelice“ za jednorázovou náhradu 

1000 Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování:  6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací pro O2 Czech Republic a.s. 

Praha na akci „VPI Pohořelice, ul. Brněnská, cyklostezka“. Náklady na překládku činí 516.166 

Kč bez DPH. 

Usnesení č. 32/9/15: RM schvaluje Smlouvu o realizaci překládky sítě elektronických 

komunikací č. VPI/MJ/2014/00220 pro O2 Czech Republic a.s. Praha na akci „VPI 

Pohořelice, ul. Brněnská, cyklostezka“. Náklady na překládku činí předběžně 516.166 Kč 

bez DPH. 

 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Smlouva  o přeložce zařízení distribuční soustavy pro E.ON Distribuce a.s. na akci „Pohořelice, 

Brněnská, přel. NN, město“ (cyklostezky a chodníky) za náklady 1 300 241 Kč. 

Usnesení č. 33/9/15: RM  schvaluje Smlouvu  o přeložce zařízení distribuční soustavy č. 

13003552 pro E.ON Distribuce a.s., F.A.Gerstnera 2151/6, České Budějovice, na akci 
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„Pohořelice, Brněnská, přel. NN, město“. Předběžné náklady na přeložku činí 1 300 241,- 

Kč bez DPH. 

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Mgr. Babčanová, KT  

 

Kritéria pro umístění stánků na Slavnostech města 

Usnesení č. 34/9/15: RM schvaluje umístění stánků s občerstvením u sportovní haly na 

Slavnostech města a pronájem místa formou vysoutěžení nejvyšší nabídnuté ceny za 

umístění stánku. Zájemci (majitelé stánků) budou přizváni do schůze RM.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bilavčíková, KT  

 

Výzva Moravské národní obce k vyvěšení moravské vlajky dne 5.7.2015 

Usnesení č. 35/9/15: RM schvaluje vyvěšení moravské vlajky dne 5.7.2015 

Výsledek hlasování: 6 pro Z:  Babčanová, KT 

 

Bezbariérová rampa na penzionu Tyršova 238, Pohořelice. Návrh je zdemolovat stávající 

zděnou rampu a vyzdít novou, položit betonové prefabrikáty a osadit ocelové zábradlí. 

Usnesení č. 36/9/15: RM bere na vědomí předložený návrh Ing. Němce na opravu 

bezbariérové rampy na penzionu Tyršova 238, Pohořelice a doporučuje zvážit řešení 

zamezení vlhnutí zdiva alternativním postupem - odebrat dlažbu, z hydroizolace udělat 

vanu a opět zadláždit. Zakomponovat podle možností pod dlažbu temperovací kabel pro 

případ ledovky. Tento návrh předloží RM znovu k posouzení.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: investice + Bc. Novák, DiS, místostarosta  

 

Návrh parkovacích ploch před zdravotním střediskem. 

Saitl dal protinávrh zřídit parkoviště před zdravotním střediskem na volné zelené ploše mezi 

zdravotním střediskem a ulicí Brněnskou.  

Usnesení č. 37/9/15: RM doporučila zpracovat nový návrh parkovacích míst před 

zdravotním střediskem na volné zelené ploše.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Bc. Novák, DiS., místostarosta 

 

Návrh OZV města o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů na území města Pohořelice. 

Usnesení č. 38/9/15: RM doporučuje schválit návrh OZV o stanovení systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

na území města Pohořelice a návrh postupuje návrh do ZM.  

Výsledek hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Z: Mgr. Babčanová, KT 

 

Výběrové řízení – oprava chodníku ul. Loděnická 

Město oslovilo 4 firmy, které zaslaly své cenové nabídky. Výběrová komise doporučila jako 

nejvýhodnější nabídku od firmy Zajíc-Zborovský, s.r.o. 

Usnesení č. 39/9/15: RM schvaluje cenovou nabídku firmy Zajíc-Zborovský, s.r.o., Stará 

Obec 381, Pohořelice, IČ 28269241 ve výši 937.568,50 Kč vč. DPH na akci „Oprava 

chodníku ulice Loděnická“.  

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Stejskal, investice KT  

 

 

Smlouva o poskytnutí podpory ze SFŽP – zateplení MŠ 

Usnesení č. 40/9/15: RM schvaluje Smlouvu č. 14191143 o poskytnutí podpory ze SFŽP  

v rámci Operačního programu Životní prostředí, Prioritní osa 3 – Udržitelné využívání 

zdrojů energie, oblast podpory 3.2 – Realizace úspor energie a využití odpadního tepla. 

Podpora je určena výhradně na akci „Zateplení MŠ Pohořelice“ ve výši 116 358,15 Kč.   

Výsledek hlasování: 6 pro Z: Ing. Mlýnková, KT 
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Starosta podali informaci o výběrovém řízení na opravu střechy a II. NP budovy Radnice. Bylo 

doručeno 10 cenových nabídek. Hodnotící komise u některých nabídek požádala o jejich 

doplnění, poté se vybere nejvýhodnější nabídka. Hodnotící komise bude pokračovat v práci ve 

středu 25.2.2015. 

 

Zápis likvidační komise ze dne 18.2.2015. 

Saitl – navrhl nabídnout k odprodeji za symbolickou cenu vyřazované křovinořezy, psací stroje. 

Dále chce vidět, jak a kdo je zlikviduje. Vyřazované PC nabídnout do nějakého ústavu apod. 

 

Vizualizace Staré Radnice 

Radní se seznámili s návrhem vnitřního vybavení zrekonstruovaných prostor Staré Radnice ve 

vestibulu a v předobřadní místnosti.  

Návrh týkající se přízemí radní odsouhlasili, připomínkovali pouze výšku dveří – do příští RM 

předložit nový návrh se stejnou výškou všech dveří v přízemí. RM ukládá předložit návrh 

obřadní místnosti na druhé straně směrem do ulice.  

 

Starosta předložil požadavek na pokácení tújí na ul. Dlouhé u přechodu pro chodce podél RD p. 

Veselého. Keře překrývají dopravní označení přechodu, při uvažovaném budování přípojek 

dešťové kanalizace tudy povedou trubky. RM s odstraněním tújí souhlasila.    

 

ad 7) Závěr 

 

Starosta města Ing. Svoboda ukončil 9. schůzi RM v 20:50 hod. 

 

Zapsala a zpracovala: Mgr. Babčanová 

Dne: 18.2.2015  

  

 

 

 

 

Ing. Josef Svoboda                  Aleš Saitl   

   starosta města              člen rady města  

   


